
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Datum:		 	 29	oktober	2020	
Onderwerp:		 	Verslag	van	de	vergadering	van	de	Adviesraadsamenlevingszaken	

Maassluis	(er	werd	digitaal	vergaderd).	
Samensteller:		 Joke	van	Zalingen	
	
	
	
Aanwezig:							 Henk	van	Goor	(voorzitter)	Sjoukje	van	der	Loo,	Els	Klop,	Henri		

Brendel,	Xandra	v.d.	Endt,	Marga	Brijs,	Stefan	Versloot,	Coby	
Lammers,	Pira	Rajahkumar,	Thomas	van	Arendonk.	

	

1. Opening.	
Voorzitter	Henk	van	Goor	opent	deze	digitale	vergadering	met	een	welkom	aan	allen.	Hij	
zegt	blij	te	zijn	ons	gezond	en	wel,	zij	het	op	afstand,		bij	elkaar	te	zien	in	deze	lastige	tijd.	
	

2. Mededelingen.	
• Sjoukje	meldt	dat	bij		VraagRaak		twee	pilotprojecten	van	start	gaan,	die	ten	doel	hebben	

de	bureaucratie	te	verminderen	en	mensen	sneller	hulp	te	kunnen	bieden.	
Gezinsspecialisten	worden	toegevoegd	aan	de	toegang	van	het	wijkteam	om	daarmee	
samen	te	werken	en	gezamenlijk	de	cases	te	bespreken.	Dat	voorkomt	dubbel	werk.	
Vanaf	maandag	2	november	komt	er	een	lokaal	team	GGZ-Jeugd,	dat	werkend	vanuit	
Maassluis	de	zorg	dichter	bij	het	gezin	brengt.	De	wachtlijsten	zijn	nu	(te)	lang.	Voor	het	
lokale	team	zijn	geen	wachtlijsten	en	er	zijn	geen	beschikkingen	nodig.	

• VraagRaak	heeft	een	vernieuwde	website	met	onder	meer	vraag	en	antwoord	op	veel	
gestelde	vragen.	Verder	komt	er	een	digitaal	platform	Samen	zijn	wij	Maassluis	genaamd,	
een	samenwerking	van	het	vrijwilligerssteunpunt,	de	gemeente	Maassluis	en	Ervaar	
Maassluis.	Alle	sociale	initiatieven	in	één	platform	en	een	uitgebreide	sociale	kaart.	
Hieraan	was	veel	behoefte.	

	
3. Ingekomen	stukken.	

Op	de	ingekomen	stukken,	waarvan	er	2	nog	terugkomen	op	de	agenda	bij	punt	6,	is	geen	
commentaar.	
	

4. Verslag	van	de	vorige	vergadering,	15	juli	2020.	
N.a.v.	punt	5.	Thomas	biedt	Marga	zijn	hulp	aan	om	de	foto’s	in	een	kleinere	resolutie	in	de	
PowerPointpresentatie	te	plaatsen,	zodat	deze	presentatie	niet	meer	te	groot	is	om	te	
mailen.	Els	wil	een	aanvulling	van	de	deelnemers	bij	het	overleg	aandachtspunten/adviezen	
WMO	en	Ouderen,	n.l.	Diana,	Loura	en	Henri.	Het	verslag	wordt	goedgekeurd.	
	



5. Verslag	bijeenkomst	over	uitvoeringsplan	WMO.	
Els	licht	het	gespreksverslag	toe.	Ondanks	de	twijfel	aan	de	noodzaak	van	een	extern	
onderzoeksbureau,	heeft	het	deze	keer	(door	LPBL)	goed	uitgepakt.	Het	rapport	laat	zien	dat	
er	in	Maassluis	veel	gebruik	gemaakt	wordt	van	de	maatwerkvoorzieningen.	De	evaluatie	die	
is	gemaakt	van	de	WMO-plannen	tot	nu	toe,	laat	zien	dat	de	wet	er	is	en	moet	blijven	voor	de	
mensen	die	het	echt	nodig	hebben.	Marga	vult	nog	aan	dat	zij	ook	blij	is	met	de	documenten:	
een	helder	rapport	van	LPBL	en	(voor	de	eerste	keer)	over	dit	onderwerp	een	duidelijke	
evaluatie.	Marga	gaat	ook	nog	in	op	de	aanbevelingen	die	worden	gedaan	(regierol	van	de	
gemeente	en	cultuuromslag	bij	het	ROGplus-personeel).	Het	is	de	bedoeling	dat	de	AS	vroeg	
betrokken	wordt	in	het	vervolgtraject	om	tot	dit	plan	te	komen.	Els	heeft	aangeboden	dat	de	
AS	een	thema	nader	onderzoekt	of	uitdiept	voor	de	beleidsambtenaren.	Lea	heeft	dit	intern	
besproken	maar	dit	heeft	nog	niet	geleid	tot	een	concrete	vraag	aan	de	AS.	
	

6. Stand	van	zaken	beleidsagenda.	
Het	lijstje	met	onderwerpen	is	in	ieders	bezit.	Sjoukje	licht	de	onderwerpen/nota’s	toe.	Het	
uiteindelijke	plan	van	aanpak	beschermd	wonen	en	maatschappelijke	opvang	zal	nog	flink	
wat	tijd	vergen.	Voorlopig	komt	dit	onderwerp	ook	in	het	uitvoeringsplan	Wmo	te	staan	
(kort	hoofdstuk).	De	AS	wordt	steeds	geïnformeerd	over	de	stand	van	zaken	rond	het	
Koersdocument	Jeugd	maar	hierover	komt	geen	officiële	adviesaanvraag.	Henk	zal	de	
wethouder	namens	de	AS	laten	weten	achter	de	gekozen	koers	te	staan.	
	

7. Stand	van	zaken	rond	de	werkgroepen.	
Sociaal	beleid.	Xandra:	nog	geen	vooruitgang.	Sjoukje	zal	contact	opnemen	met	de	
contactpersoon	bij	Stroomopwaarts	en	de	namen	van	de	leden	die	vanuit	de	
Deskundigenpool	deel	uitmaken	van	deze	werkgroep	doorgeven.	Marga	geeft	als	tip	dat	
Xandra	kan	kijken	naar	de	adviezen	die	in	eerdere	jaren	zijn	uitgebracht	over	sociaal	beleid	
en	welke	adviezen	/aanbevelingen	nog	relevant	zijn	(bv.	omdat	ze	nog	niet	zijn	uitgevoerd).	
Jeugd.	Coby	geeft	aan	waar	ze	mee	bezig	zijn.	Bij	het	schrijven	van	stukken	krijgt	ze	
assistentie	van	Stefan?	
WMO-Ouderen.	Els:	De	werkgroep	is	weer	gestart.	De	beleidsambtenaren	hebben	nog	niet	
zo	snel	voor	ogen	welk	thema	extra	aandacht	verdient,	dus	gaat	de	werkgroep	daar	over	
nadenken	wat	zij	zelf	belangrijk	vinden.		
	

8. Document	adviezen	schrijven.	
“Concept	Leidraad	schrijven	van	Adviezen”	is	een	stuk	van	Marga,	Els	en	Pira	met	het	
verzoek	aan	de	AS	hierop	commentaar	te	geven.	Het	doel	is	om	een	goed	leesbaar,	to-the-
point	stuk	op	te	stellen	als	hulpmiddel	voor	de	schrijver	van	adviezen.	Het	is	een	prima	
concept	naar	het	oordeel	van	de	vergadering.	Desondanks	zal	het	niet	makkelijk	zijn	om	
adviezen	te	schrijven	die	kort	en	bondig	zijn	op	een	beleid	dat	vanuit	verschillende	
invalshoeken	wordt	gemaakt.	
	

9. Actieplan	werving	leden	voor	Adviesraad	en	Deskundigenpool.	
Er	wordt	gesproken	over	de	meest	aansprekende	manier	om	nieuwe	AS-leden	aan	te	
trekken.	Vooralsnog	lijkt	persoonlijke	benadering	van	mensen	uit	eigen	netwerk	de	meeste	
kans	te	hebben.	Stefan,	Thomas	en	Xandra	gaan	de	besproken	opties	bekijken.	
	

10. Actualiteit.	
Ter	sprake	komt:	Woningnood	in	Maassluis	(erg	veel	animo	voor	acht	sociale	huurwoningen	
bij	de	Vliet),	onvrede	over	de	manier	waarop		burgerparticipatie	in	bepaalde	projecten	
plaats	vindt,	het	niet	benutten	van	het	budget	van	ROGPlus,	de	in	de	begroting	voor	volgend	
jaar	verhoogde	overheadkosten	op	verschillende	onderdelen,	zoals	taxi-en	vervoerskosten	



en	beschermd	wonen.	ROGplus	heeft	een	speciale	website	voor	ouderen	gelanceerd	(Fief).	
Artsen	blijven	oxycodon	geven	als	pijnstiller,	terwijl	dat	medicijn	zeer	verslavend	is.	
VraagRaak	gaat	verhuizen	naar	het	stadhuis	in	2022.	De	gemeentebegroting	voor	volgend	
jaar	is	rond.	Stefan	deelt	een	link	over	de	tekorten	die	door	Corona	ontstaan	op	het	gebied	
van	het	sociaal	domein.	Henri	heeft	een	enquête	over	mobiliteit	in	Maassluis	ontvangen.	

	
11. Rondvraag.	

Er	is	afscheid	genomen	van	Frans	en	Mia	van	Haaren	is	definitief	uit	de	deskundigenpool.	
Loura	zit	nog	wel	in	de	werkgroep	Wmo	/	Ouderen.	
Corine	is	nog	adspirant-lid	van	de	AS.	Ze	zit	wel	in	de	Deskundigenpool.	Maandag	is	er	een	
gesprek	met	een	mogelijke	kandidaat	voor	de	Adviesraad.	
	

12. Sluiting.	
De	voorzitter	sluit	de	vergadering	om	21.00	uur.	
	

	
	

	
	


